
 
Hägersten-Skärholmens Trädgårdssällskap 

  
 
 

Protokoll från årsmötet 2023 för Hägersten-Skärholmens trädgårdssällskap 

Jakobsbergs gård den 15e februari 2024 

 

 
1) Upprop och fastställande av röstlängd 

Ingela Heurgren hälsade mötesdeltagarna välkomna till föreningens årsmöte 

 för 2023.  

16 medlemmar deltog i mötet och närvarolistan utgör röstlängd för mötet. 

 

2) Val av mötets ordförande och sekreterare 

Johan Faxér valdes till ordförande och Åsa Taube till sekreterare. 

 

3) Val av två protokolljusterare samt 2 rösträknare 

Karen Sölver och Helén Rundgren valdes till både protokolljusterare och rösträknare. 

 

4) Fråga om årsmötet har utlysts i stadgad ordning 

Mötet konstaterades stadgeenligt utlyst. Kallelse skickades ut i december via mail och 

kallelsen lades samtidigt ut på hemsidan. 

 

5) Fastställande av dagordningen för mötet 

Dagordningen fastställdes enligt förslaget. 

 

6) Styrelsens berättelse över det gångna året 

Årsberättelsen lästes upp av Åsa Taube och berättelsen godkändes. 

 

7) Revisorernas berättelse 

Föreningens revisor Ingrid Samuelsson läste upp revisionsberättelsen för 

verksamhetsperioden 2023. 

 

8) Fastställande av resultat och balansräkning 

Resultat- och balansräkningen föredrogs av föreningen kassör Marianne Meijer och 

godkändes av årsmötet. 

Årets överskott ( ca 4 tusen kr) beror främst på ett försenat bidrag från riksförbundet 

som kom in 2023 men avsåg 2022. Motsvarande underskott uppstod föregående 

räkenskapsår. 

 

9) Ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 

 



10) Val av ordförande för föreningen 

Ingela Heurgren omvaldes som ordförande för föreningen på 2 år. 

 

11) Val av 2 styrelseledamöter och 2 suppleanter 

Anita Ekedahl samt Åsa Taube omvaldes som styrelsemedlemmar på 2 år. 

Birgitta Brown samt Barbro Wall omvaldes om styrelsesuppleanter på 1 år. 

 

Som ordinarie för ytterligare 1 år kvarstår Marianne Meijer som kassör samt Gunilla 

Bogren som styrelsemedlem. 

 

12) Val av 2 revisorer och 1 revisorssuppleant 

Till revisor för 1 år omvaldes Ingrid Samuelsson. 

Tidigare revisorssuppleant Anna-Karin Forsberg har på begäran avgått och ersätts av 

Marianne Nord, vald på 1 år . 

En post som ordinarie revisor är fortfarande vakant.  

 

13) Beslut om antal ledamöter i valberedningskommitté 

 Val av valberedningskommitté samt sammankallande inom denna 

Mötet beslutade att fortsatt ha 2 ledamöter i valberedningskommittén. 

Till valberedningen för vardera 1 år omvaldes Barbro Wahlberg (sammankallande) samt 

Katarina Hildingsdotter. 

Mötet beslutade även att valberedningskommittén framöver även formellt ska ansvara 

för att föreslå arvoden och ersättningar för styrelsen. Lämpligt namn framöver blir 

därför ”Valberednings och ersättningskommittén”. 

 

14) Beslut om arvoden och ersättningar 

Mötet beslutade att styrelsen kommande år som tidigare ska få 300 kr per person i 

ersättning att tas ut som blomstercheckar eller som bidrag till ett restaurangbesök.  

Mötet beslutade även av styrelsemedlemmar och suppleanter inte behöver betala för 

föreningens normala aktiviteter, resor eller dyrare utflykter undantaget.  

 

15) Motioner till årsmötet 

Inga motioner hade kommit in från medlemmarna. 

 

16) Föreningens medlemsaktiviteter 2024 

Anita Ekedahl redogjorde för 2024 års program och planerade aktiviteter under våren. 

Hösten aktiviteter kommer att presenteras via hemsidan samt distribueras via mail. 

 

17) Fastställande av 2024 års budget 

2024 års budget som presenterades av kassör Marianne Meijer godkändes. Budgeten 

ligger i nivå med tidigare års utfall. 

 

18) Beslut om årsavgift för 2025 

Årsavgiften för 2025 kvarstår på 2024 års nivå med 375 kr/år för medlemmar och 50 kr/ 

år för familjemedlemmar. 

 

 



19) Övriga frågor  

- Mötet diskuterade hur vi ska nå ut bättre och säkerställa att vi når så många 

medlemmar som möjligt via email. Beslutet var att styrelsen får i uppdrag att identifiera 

medlemmar som i nuläget saknar email och tillsammans med hjälp av några av de 

närvarande på mötet dela ut informationsbrev till dem.  

 

- Mötet diskuterade förslag på aktiviteter och föredrag och uppmanade medlemmarna 

att se över tidigare års program och eventuellt föreslå några av de tidigare föredragen 

som vi kan ha ytterligare en gång. 

Önskemål om ett föredrag om kompost  

 

- Önskemål fanns om att eventuellt samordna besök till öppna trädgårdar under ” Tusen 

Trädgårdar den 30/6. Styrelsen utreder detta. 

 

20) Årsmötets avslut 

Ordföranden avslutade mötet och tackade deltagarna för visat intresse. 

 
Efter årsmötesförhandlingarna och kaffe med tårtor fick vi lyssna på Werner Stastny 

som berättade om Klematis samt visade vackra och inspirerande bilder. 

 

 

Vid protokollet Åsa Taube 

 

 

 

Justerare; 

 

 

…………………………………….                              ………………………………….. 

Karen Sölver                                                                   Helén Rundgren 


